



内涂机IC-35S/D The New Inside Coater IC-35S/D

斯莱克现推出二款新型内涂IC-35S与IC-35D。

IC-35S内涂机采用诺信喷涂系统对易拉罐内壁进行喷涂，其生产速度为350罐每分钟，运行稳定、质量可靠。设备结构简洁、可靠性高、操作方便易维护。外观件采用了美观易清理的不锈钢件，主工作面板及废胶盒则采用了镀特氟龙工艺，更方便清理维护。

IC-35D的稳定生产速度为350罐每分钟，与IC-35S的主要区别是设备带有2个转塔组件，可配置3把喷枪，来喷涂罐子的底部。

为了满足客户的使用习惯及可以精确的调整罐子动停的时间，每款内涂机的主驱动都可以用伺服电机来替代index。

SLAC provides two new model of Inside Coater IC-35S and IC-35D. Nordson system is applied in the machine, and the machine runs stably at 350cpm. The simple structure is reliable and makes it easy for maintenance. Thank to the stainless steel applied on the appearance, it is good-looking and easy to clean. Moreover, the main working plate and waste coater box are Teflon coated for easier maintenance.

The difference of IC-35D from IC-35S is that it has a third gun to spray the can dome.

In order to meet our customers' habits and change 'moving and stopping time' of the can precisely, the main index of each model can be replaced by servo motor.





主驱动:

- 1、选用行业内著名的CAMCO品牌的分度器，质量好、寿命长
- 2、结构更简洁、运行更稳定
- 3、空间大，维护方便

喷枪支架:

- 1、都采用不锈钢零件或镀铬零件，外表美观，清理方便
- 2、在喷枪的上下、左右、前后都有调节旋钮来进行微调
- 3、可实现单把喷枪独立的旋出，方便维护

喷涂系统:

- 1、最新的诺信MEG2喷枪，反应更快，性能更好
- 2、PLC或ITRAX控制系统，精确的控制喷枪喷涂的时间
- 3、诺信过滤器、减压阀及节流阀组成的压力控制系统，压力稳定
- 4、空间大，清理维护方便
- 5、可选配诺信Ink Dot System Temperature control unit等模块

Main Drive:

1. Index of CAMCO ensuring the quality and life span
2. Simple structure and reliable performance
3. Enough space for easy maintenance.

Holder for spray guns:

1. Stainless steel or chromed parts are used to ensure easy cleaning and decent appearance
2. Adjust buttons all around spray guns for fine adjustment
3. Spray gun can be dismantled separately facilitating maintenance

Spray system:

1. Nordson MEG2 providing better performance and swifter response
2. PLC giving an accurate control on spray time
3. Pressure control system consisting of Nordson filter, reducing valve and throttle valve can provide steady pressure
4. Enough space for easy maintenance
5. Nordson options: Ink Dot system, Temperature control unit, Itrax system and so on.

IC-35S/D详细规格

长度 1.0 m
宽度 1.3 m
高度 1.6 m
重量 570/700 kg (35D)
压缩空气 90 PSI
真空 10 CFM@-13in.Hg
主电机 1.1/1.5 kw (35D)
辅助电机 0.25 kw
电源 380V, 3-phase, 50 Hz
罐径 202-211(52-66mm)
罐高 308-700 (90-178 mm)
生产速度 350 CPM



IC-35S Specs

Length 1.0 m
Width 1.3 m
Height 1.6 m
Weight 570/700 kg (35D)
Compressed air 90 PSI
Vacuum 10 CFM@-13in.Hg
Main motor 1.1/1.5 kw (35D)
Auxiliary motor 0.25 kw
Power 380V, 3-phase, 50hz
Can size 202-211(52-66mm)
Can height 308-700 (90-178 mm)
Speed 350 CPM



SUZHOU SLAC PRECISION EQUIPMENT CO., LTD

1028 Sunwu Road, Wuzhong District, Suzhou, Jiangsu, China
Fax: 0086-512-66248543 E-mail: slac@slac.com.cn

Tel: 0086-512-66939207
Http: www.slac.com.cn